
Pobuda za
odpravo črnega
zakola

Kako pravilna je odločitev skupščine, da redno
spremlja gospodarska gibanja odnosno izvajanje
začrtane resolucije, nam potrjujejo tudi razprave
delegatov. Tako je npr. delegatka Vinoceta kar
pred skupščino pojasnila njihove trenutno slabe
rezultate, za katere pa si v njeni organizaciji priza-
devajo, da jih bodo zboljšali. O črnem zakolu
odnosno za njegovo preprečevanje pa se je zavze-
la delegatka DK 46/47, ki je opozorila predvsem
na veliko nevarnost okužbe z mesom, ki je more-
biti podvrženo ikravosti pa tudi temu, da najbrže
prav zaradi pretiranega črnega zakola prihaja do
čimmanjše predelave mleka. Zgublja pa se nadzor
nad legalno mesno proizvodnjo. Predlagala je in
skupščina je z odobravanjem sprejela to njeno
delegatsko pobudo (posredovala jo bo mestni in-
špekciji in pristojnim OZD), da se energično in
dosledno pristopi h kontroli črnega zakola, po
drugi strani pa naj se občanom omogoči po grosi-
stični ceni nakup večjih količin mesa. V tej pobudi
se ji je pridružil tudi delegati iz Iške vasi, ki je
opozoril tudi na povsem nesmotrno ravnanje
klavnic ob odkupu živine ter se zavzel za to, da
kmet dobi povrnjeno plačilo živine v živi vagi in
ne tako kot doslej, ko plačilo prejema po treh,
štirih mesecih in še to za mrtvo vago. Normalno
je, da kmetje raje prodajajo živino za takojšen
denar dobremu ponudniku, zatorej se črnemu
zakolu ne smemo čuditi ob takih pogojih, ki so
sedaj prisotni.


